

《单词百科:notifications是什么意思?notifications怎么发音?notifications的解释和用法》

英语单词notifications是什么意思?notifications怎么读?notifications怎么发音?简答网为您整理了notifications的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



notifications的意思

1、n.通知;通告;[法] 告示 (notification的复数);

notifications的双语例句

1、 When on , Quiet Mode disables sound for all radio notifications and alerts.

当静音状态选择“开”时,所有的无线通讯通知和警报都是无声的.

2、 Typically, missed event notifications are not lost, but delayed.

通常, 错过的事件通知并未丢失, 而是被延迟了.

3、Whether or not to play sound notifications when away or busy.

当登出网路时是否播放音效.

4、Subscribe to this event class to receive object change notifications.

订阅此事件类以接受对象更改通知.

5、The total number of notifications generated since the application started.

自应用程序启动之后生成的通知总数.

6、Notifications to the Secretariat shall be in English, French or Spanish.

提交秘书处的通知应使用英文、法文或西班牙文.

7、To date, China has issued more than 800 notifications through this organization.

至今为止, 中国通过国际刑警组织发布的红色通报已达800多份.

8、Notifications will now be sent if the user ranks up or down.

当玩家等级升高或者降低时将会接到通知.

9、A shell application can use the WH _ SHELL hook to receive important notifications.

加壳程序可以使用WH_SHELL钩子来接收重要的通知.

10、Number of notifications happened that are pending (i . e . to be polled).

处于挂起状态 (例如要被轮询) 的通知数.

11、This setting prevents this neighbor from performing syncs are triggered by notifications.

此设置可避免此邻居执行由通知触发的同步操作.

12、Enter your email address and receive notifications of new posts by email.

请输入你的电子信箱地址,有新文章时你会收到电邮通知.

13、Fixed auto brightness, hardware key lights and trackball light notifications.

固定自动亮度, 硬件锁灯和轨迹球通知.

14、Participants who have not won any prizes will not receive individual notifications.

其他参加者不会获另行通知.

15、Cannot continue automatic processing of notifications and message tracking.

不能继续通知和邮件跟踪的自动进程.

以上是简答网为您整理的notifications怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于notifications的用法、notifications的释义、notifications的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/notifications>

